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海富纳智籠奏备
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梱 HAFFNER 時

As the inheritor of a century-old brand

The essence of German industrial design culture, with German top technology and exquisite craftsmanship

One of the world's oldest aluminum profile processing equipment brands,

Haffner goes ahead of times and also drive future.

作为百年品牌的传承者

德国的工业设计文化精储，拥有德式顶尖技术和精湛工艺

世界上最悠久的铝型材深加工设备品牌之一

海富纳一一既先行于时代，也驱动着未来

海富纳设备仅此一家

%



乔治•海富纳是物理学家，生于莱茵河畔的工业

名城--科隆。乔治•海富纳的父亲是一个技术熟练的

锁匠.对哲学和数学都十分爱好，乔治海富纳从小

就在父亲的教育下学习数学并受到有关机械技能的

训练，这对他后来进行研究工作特别是自制仪器和

设备有很大帮助

承载着乔治海富纳的梦想与远见思维，第一款

Haffner手动式铝合金门窗加工设备，于1926年诞

生在德国重机械工业城市--斯图加特它传承着德

国机械工业设计文化的精场，以纯德式机械风格和

精湛工艺闻名于世，成为世界上最悠久的铝合金门

窗幕堵设备品牌之一。

乔治•海富纳并不热心继承父亲的頓匠事业，而

是终日和欧洲各国著名建筑師研究新的建筑文化和

门窗加工设备解决方案，希望通过扩大门窗面积，

提岀増强建筑通风性和室内亮度的理念，改变传统

建筑阴暗压抑的空间格调。

條富鶴历史传奇

HAFFNER LEGEND

Born in the industrial city of river Rhine-Cologne, George - Haffer

''as a physical scientist. George - HafferJs father was a skilled
locksmith and interested in philosophy and math. When he was a

child (jeorjic • Haffner studied math from his father and got the
training about mechanical skill, s hich later gave him a lot of help in
research especial!) self-made apparatus and equipments*

(jeorgt ・ Haffner is not enthusiastic about inheriting his father s
locksmithing career, but has been studying new architectural cultut i

and door and sindoM processing equipment solutions uitI)*UII,<H,S
European architects all the time, hoping to increase the ' entilation and

indoor brightness of the building by expanding them」回 〔

h indows. (Concept, to change the dark and depressing spatiul s

trad it io nail buildings.

Carrying the dream and vision of (；eor*e • Haftner, the first
Haffner manual aluminum allo> door andprocessing
equipment was born i n Stuttgart, t he German hca\ \
machinery industry city in 1926. It inherits the essence of the
German machinery industry design culture, is fa mo us for its
pure German mechanical st、Ic and e\quisite craftsmanship.
and has become one of the oldest aluminum allox doors and
windows curtain >%all cquipnicnt brunds in tlie v*orld.



海富纳国际篥团

海富纳传承与升华
INHERITANCE AND SUBLIMATION OF HAFFNER

21世纪初.随着中国经济的腾飞发展，辉创传统的

德国设备品牌“ CJt? ”也瞄准了这一片具有500()年悠

久历史文化的东方热土 在广东籍庆国家高新区成立了生

产基地和专门的研发中心，并在北京、上海 成都、深

圳、香港等各大城市设立办事处，不断加强对客户的技术

支持，更能在最短时间内提供及时、有效的服务.免除客

户的后顾之忧.开创铝型材深加工智能装备品牌在中国传

承发展的新纪元

At t he bcginnin^of the 2 1 st century, ith the rapid development

of ('h i n a *s economy, Hui ChuangS traditional C*erman

equipment brand " "Also aimed at this oriental hot spot

、、ith a lon<» historx and culture uf 5.000 > cars. Established a

production base and a special R & I) center in the National

tech Zone ol Zhaoqin^, (Hian^dong, and sef up offices in

Beijing, Shanghai, Chengdu, Shenzhen. Hong kong and other

major cities to continuousi\ strengthen technics! support to

customers and pro% itie if in the shortest time I inieh and

eitecli% e %er\ ice eliminates custoniers* v*orrivs, and create% u
nr%% era for the inherit a nee and de^ elopmrntof aluminum deep-

processing intelligent equipment brands in C hina.



亮剑■

起航■

2013

2018

1991

进入中国市场

Enter Chinese market

创立于機国

创崂人：乔治•海富纳

Founded in Germany
Founder: George IlafTncr

蜕变

在中国成为行业知名品牌

Become a well-known brand
the industry in China

跨越

在中国广东偷山设立营销及生产基地

Established a marketing and production base in Fohan, Guangdong, China

在中国广东卷庆国家高新区
建立大主生产基增.设备也同时出口到多个国家

Established a large-scale production base in
Zhaoqing National High-tech Zone, (iuangdong.
China, and exported equipment to multiple countries.

创新

成功研发出世界
门■全自动化生产线

Successfully developed the world's fully
automatic production Jinc< for doors and windows

谋势

争创fit为世界铝型材深加工留能装蓍领导，

Stri\ nig to be the world leader in aluminum
deep processing Intelligent equipment

r 集团发展 J

GROUP DEV^O

精进

在斯图加将实理了
I门■设备半自动化

\ In Stuttgart, the doors and windows

；to achieve a semi-automatic device

德系匠心逐梦前行
Germany's ingenuity goes ahead with (|reuns



筆庆市政协

筆庆市邵阳商会

量庆市工商联（总商会）

毎国海富纳国际集团有限公司

广东海富纳数控科技有限公司

广东麦普数控设备有限公司

董事长：李海田

Jacky Lee
President of HatTner Group

董事长致辞
CHAIRMAN'S SPEECH

衷心感谢关注着海富纳国际集团的每一位朋友，因为你们的理解和信任，支

持与关心，让我们充满信心与动力，集团得以穏健蓬勃发展 多年来.海富纳以

“为客户量身定制铝型材深加工智能装备解决方案”为己任，致力成为铝加工智

能装备行业世界标杆

千里之行，始于足下 海富纳国际集团扎根于中国，一路走来，风雨殖程，

我们始终乗承“诚信 创新、共事”的企业精神，在发展的历程中，得益于毎一

位关心和支持海富纳朋友的真诚合作，也得益于曾为海富纳发展壮大做出贡献的

毎一位海富纳人 我们深知历史的变化，现実的机遇，未来的挑战，这一切终将

凝聚成合作与发展：我们将本着“团结 谦虚、自信、诚实”的行为准则.与您

携手一起创造更加辉煌的“ T3 ”
精益求精，我们脚踏实地；胸怀天下，我们志存高远；立足广东，福射全

球.放眼世界 海富纳在“诚信为根 品质为本.服务为道 创新为路”的经营

理念指导下，健康高速的发展 展望未来，我们深信.海富纳将延续昨日的輝

煌.引领行业的未来 我们愿进一步加强与国内外各界朋友的交流与合作，为推

动世界铝型材深加工智能装备行业的进步与发展，相互成就.和谐共原

Sinccrcl\ thank you for trusting and understanding Haffner Group, because of jour support and
concern. obtain full of confidence and power develop steadily. ()\vr the years, Haffner is
committed to build aluminum profile processing equipment manufacturing and hold for the
integrated customized solutions as our mission to achieve certain influence on intrlligcnt
aluininum profile working equipment industry of the norld.

\s ( hinese Pro5erh says "the longest journey begins v%ith the first stip**. I founded Haffner
Group with rooted in Zhaoqin^ City, China. I pholding the enterprise spirit of *'Integrity,
Innovation, \\in・\\in''. during the course of competition and opportunities. HatTner care>
about ever> Haffner friends, and ue will keep contributing on development and gruvMh of ^orld
known brand **

Keep improving, we based in (*tian<>d<)n«», radiating the norld, and looking at the ^orld. I ndcr
the guidance of the business philosophy of ''integrity as the root, qualin as (hr foundation, service
as the sa、. and innoxation as the Flaffner is devt*lopin^ at a health) and hi|>h speed.
looking to the future, sc are cominced that Haffner sill continue >eMer(ia)'s <»lor> and Ivud the
future of the industry. \、e arc to further strengthen exchanges und c(M)peration with
friends to promote the progress and development of the worlds intelligent ahiminum profile
processing equipment industry sith mutual achievement, bat inom and in-win.
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Haffner Group obtains three companies and subsidiary brands: German) Haffner International Group Co., Ltd, («uangdon^ Haffner C、C
I echii()loj»\ < <>•• Ltd，<«uan|>don^ Mepal C'XC Equipment Co., Ltd. Mainlv in equipments of intelligent auto in a tic a I u m i n i u m u orking prod uction
line. (、( Machininji ( enter, C、( Double Miter Saw series. Servo Feeding Sa、、, CNC Notching, Corner C rimper scries in application of
constructurc*door, facade, smart home system, nc^ energy vehicle, solar energy P\* module, rail transportatioru aluminium template,
mobile communication, a%iation components, furniture, architectural decoration material process for aluminium profile ..orkin” induslr>.
Haffner committed to be the uorid leading of intelligent aluminium profile process machinery industry as an internationai hi<»h-tech enterprise ・

H affner Group (China production base) is located in Xational llijjh-Tech Zone, Zhaoqing, Guangdong, China. With R&l). design, prod action,
sales, training and after-sales ser\ ice centers, he hold a core technolo|*)research and development team wi'h several experienced senior technical
engineers in German, and Itah. Our machines main!) adopt German、skilled and mature technics as well as Italian design conception concept in
customized comprehensive solutions of aluminum profiles* deep processing machines manufacturing. Haffner marketing network is ma inh in
China and also exported to Canada, South Africa, Thailand. Singapore, India, Sri Lanka. Indonesia, Australia and other countries ^vith honored.U^

"Guangdong Pro% incial Contract and Credit Enterprises0.
・■ . r . • nrofilicts with strict attitude. Haffner Group sticks to
\\C take innovation and development as our developing direct.on. and Srg %h 七二］ ”山“ ,,|,iiosopln. Cons.ruUiny 7x24 hours 心
"Honest、is the root, quality is the foundation, ser'ice is the mno'atmn is vJ„inUe to develop in intelligent aluminium profile
response system in order to make sure customers satisfaction. In the future. Hatinc , rchensive group.
working machines manufacturing to become outstanding industry benchmark and modi rni/<< 1 ‘

海富纳国际集团旗下拥有三大公司：德国海富纳国际集团有限公司、广东海富纳数控科技有限公司、广东麦普数控设备有限公司 海富纳集

团致力成为铝材加工智能装备行业世界标杆；主要生产智能自动化生产线智能CNG加工中心数控双头锯 自动伺服送料切割锯，数控端面

铁 数字组魚机等系列产品；应用于建筑门窗幕堵 铝模板、汽车轻量化、智能家居、5G基站、卫浴五金、轨道交通、太阳能光伏.移动通讯

设备航空販艇等行业領域•是一家高品质德系铝型材深加工智能装备系统集成商

海富纳集团中国总部位于广东探庆国家高新区，集研发、设计、生产、销售培训、售后服务为一体的铝型材深加工智能装备综合基地，并

聘请了多名在德国和意大利工作多年经验丰富的专业高级技术工程师组合的核心技术研发团队产品主要采用德国精湛成熟的技术制造工艺与意

大利高端设计风格和理念，为客户量身定制铝型材深加工智能装备解决方案营销网络遍布国内多个省.市、地区，同时对外远销加拿大，南

非，肯尼亚•泰国•菲律宾，新加坡•印度•斯里兰卡・印度尼西亚，澳大利亚等国家，并多次被评为“广东省守合同重信用企业"

铭记初心・铸造未来，以创新发展为航向，以严苛态度锻造高品质产品.将“诚信为根，品质为本、服务为道、创新为路”的经营理念贯穿

与客户服务环节，由专业售后服务团队专项追踪，构建7X24小时快速响应机制，确保客户无忧未来，海富纳将继续以诚信生产为本，以客户

满意度为目标•不断创新发展，与您共同携手打造成为国际化铝型材深加工智能装备的现代型企业集团





一切为了铝型材加工效率
Haffner for improving the cfncicncy of aluminum profile pr«>cvs*

让诲富纳成为IK品质的代名词
Halfncrha synonym for high quality machinen for alamtniucn profile fahr lt，•:
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•
企«■«—成为倒材Ml工・能关。行业世界株杆
Company Vision: Become the world benchmark of aluminum processing intelligent eouipment industr.

企业文化
Company culture •

 企亜赖心价为■客创墳效登，为员工创斌机金，为社倉创塩价値
Core sense of worth . Create benefits for customers, create opportunities for cmplo^ccH. and create value for society.

•
 企，綫■,金--・fll为4L品■为本、■务为ML例新为HL
-Operation Philosophy Honesty is the root, quality is the foundation, service is the way, innovacion is the way.

鑼国设计
海富紬■于M1926年，以■■文化设计的尸通■有序的设计理念，

Haffner originated in Germany in 1926, with the rigorous and orderly design
concept of German cultural design.

equipment further intelligent.
■- it■材■工 It■更

vompany Mission : To be aluminum profile pt

.j"：,% -

E/GERMANY TECHNOLOGY
< •裁"费致

»hip ^tand^ tw px.uf^ssionBlism*.excellency 咆罚祐鬱

A戒.L '炬3 .*

Y DESIGN
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2008年，總国海高纳在中国设立了研发中心，并为此专门投入巨资建立対接各神设计软件平台的端口和数据中心经过海富纳团队的不

懈努力，使产品机械设计平台从二维发展到三维全数字设计，电器设计方面从传统电气CAD设计发展到世界先进的项目管理软件平台，逐步

形成以客户需求为导向的技术研发模式

无纸化下单整体的流程是:

从办公室PC端设计软件直接下单到网络數控双头锯平台

加工中心加工工序直接扫取二维码信息 产生集成的型材数据

身定制设备，还可以为客户提供工厂數字化的全专解决及伏化管理方案

双头裾自动识别要切割加工的型材數据 切割完自动打印二维码

加工中心自动读取加工工序.不仅可以根据客户需求実理■



玫铝材行业

.
Aluminum industry
铝门窗幕堵
汽车轻量化
航空工业
挤压铝材
铸造铝材
5G基站
轻工业

.
♦
♦

♦
♦

建饭金行业
The sheet metal industry
阳台围栏系统
自动化工业
办公家具
传输系统
货架结构
机械制造
传输系统

.

M塑料行业
Plastics industry
车窗挡风玻璃
碳纤维仅表板
聚as模块
航空工业
飞机内饰
灯饰行业

也木材行业
Wooden industry
家居行业
木n窗制造
屋顶搭建
轻木结构建筑
阳台搭建
楼梯建造

航空航天 轨道交通
Aerospace RailTraotit

太阳能光伏
Solar
Photovohaic

汽车轻■化
AutOOKMVC



€及：
CONTENTS

双头锯系列
Double Miter Saw Series

单头锯系列•
Single Miter Saw Series

端面铁系列
End Milling Series

仿型说系列
Copy Router Series

钻孔系列……
Drilling Series

冲裁系列
Punching Series

组角系列
Corner Cnmper Series

铝模板系列
Aluminum Formwork Senes

加工中心系列
CNC Machining Center Senes



.出料，自动化程度

客户需求定制，适

Intelligent Double

nanipulator completes the
rocess easily. With high
istomized according to

orative aluminum products.

I
誦切中心

145 Degree Sawing Center

技术参数 Specification
主机功.
Motor power
費時尺寸

blade diameter

Cutting accuracyWKM度
Cutting accuracy

Product Description

沿用成熟工艺技术，主体部件全部采用进口品牌.机

«•单人可全程操作,效率高，照备稳定性好，伺服控制，保证切

用于asn®.太阳能也框.大装饰铝制品，授李轻,化

Apply mature technology and the main components arc all imported b
function of feeding, cutting automatically with a single person operating
process efficiency, stability, servo control. Ensure cutting accuracy •
customer's demands. Suitable for aluminum doors, windows, solar fixnne. large
automo!i\e lightu eight of process on various al umi num profiles.

2x3 Ok



------------I 诛孑盛相・住鼻已很| 卫工

HT-830

16kw

3KW

产品介铝 Product Description
沿用JtlR工艺技术，工业计鼻机系绞控劇，信息凍确好分析；集激光钻読切.化，■

亜应用于自弟化領S1材MX,送科系统全伺H控•*，保it切割■度；实现人机対话，自动化®*®«可槻

据客户的"定,化，孃用于,《«家羹门・»*太阳能也権、
Apply mature technology, mdustnal computer system control, accurate mtormauen analyMS.Suitablc for
laser, drilling and milling, cutting, intelligent integration, professional lor automatic inning ccnur with full
servo control of feeding system to ensure cutting accuracy; Achieve man-machme dialogue can be
custom.zed according to customer needs. Ava.lable for fields ot h.gh-brand home dec。皿on in aluminium
doors and Windows, curtain walls.solar frame, smart home, aluminum l.ghtwcighi etc.

数智化■成工作站
Intelligent integrated workstation

技术参故Spe<
•入功■
Main motor power

机
Cutting motor
蜜切做JK
Cutting length
«tnx 度

width
wtnxs ,
Cutting height

CutWngoeg^e
«lMt手♦大■職
Manipulator Mm spMd
•X««t •；
Saw blade tixe
VMUt =

K Gutting帆磁条

■



Intelligent Automatic

Product Description

沏中心
)le Miter Sawing Center

沿用成熟工艺技术，主体部件全部采用进口品牌 机械手自动完成送料、切割，出料，自动化程度

為单人可全程操作，效率高,设备俺定性好，伺服控制，保证切割精度，可进行多超度切割，快速精确，可根

据客户需求定制，适用于建筑门窗慕墙、太阳能边框.大装饰铝制品，汽车轻童化等铝型材的切割

Apply mature technology, the main components are with all imported brands. Hie manipulator completes the
function of feeding, cutung automatically with a single person operating the whole praeess easily. With high
process efficiency, stabH.ty. servo control accuracy to achieve multi-angle cutting pro心.、h can be customized
腎cording to customer s demands. SuHable tor building aluminum door, window, facade, curtain wall, solar
frame, large decorative aluminum products, automotive lightweight of process on various alum.num profiles



加工中心系列

费庆国為高新区JWr毒富纳集团SAFFNEH

技术参数 Specification

产品介绍 Product Description

工中心

Machining Center

重型.1
Heavy-duty Intel

.攻牙、倒角、切割等

能家居、5GX站等領域，保证
德国西门子工业计算机系统控制，进口意大利高速电机主轴，讐£鷲:!

多功能精密加工，尤其在门富“、七%%材白鷲鷲刀轨七囂夹償誌“工，大功率主乳

产品的加工g配8工位刀具库和一組锯片，自动快璘匕七驀辭心E旳5d main叩岫e. Suiub.e for

Controlled by German Siemens industrial computer、y tapping, chamfering, cutting, etc. of various aluminum
multi>function precision machining on drilling, milling. engrax 1 .ndusmal profiles aerospace, rail transit, automotive
Profiles, espec.aliy for aluminum doors and windows curta.n 當;囂惱忠，product processing accuracy. Equipped

hghtweighting. smart home. 5G base nations and oil can automatically change tools. 5 surface machining can be
with 8 station too! magazine and a set of savs blades utucn can

completed in one clamping with 15 kw high power sP,n ・

CNC Machining Ceot4?r

主输功率
Main motor power 15kw
AMfta
A axis range 「±90"

C«Ht«
C axis range
XWftt
X axis range 0OOQ-12OOOmm
Y ■育H
Yaxisrangt 1020mm
ZM程
Z axis range SOOrnm
XMft
X axis speed 90iwmtn
YWK
Yaxisapeeo 6Qm/min

Za)dtsim<i dOnvmin



ichining Center
Heavy-duty lnt<

AFFNER

X axis range

h-quality processing
is aluminum profiles,
)mcs, and lightweight
i in easy operation to

技术参数Specification

产品介绍 Product Description

沿用成熟工艺技术，主体部件全部选用进口品牌，釆用C,
等加工，尤其在大型ns®a.工业型材.智能家居、汽车§

刀，操作简单易学 保证高品质，加工精度高

Apply mature technology, the main components are with all i
software is in application. Suitable for drilling, milling, engravir
especially in the fields of large-scale aluminum doors and \vind(
automobiles to process. Equipped with 8 station rotating tool
ensure high quality and high processing precision.



傍散＜

技术参数 Specification

-quality processin

工中心

JMachining Center

重型智能四登

Heavy-duty Intellitf^l

Equipped with
and high processing

ted in one

海雷纳集团AFFNER

~l谦,德6

丄

口口 3绍 Product Description

沿用成熟工艺技术，主体部件全部选用进口品牌，采用CAM«S
離刻倒角等多功能精密前工，尤其在门窗専堵、工业型材、航天

居5G基站等領域。保证产品的加工精度，配8工位刀具库，自动快场挨刀

Ml可在±90-上做任意街度加工配9kw大功率主軸，伺魔控制。

\p.ply mature technology, the main components are with all imported brands.
'《"war。is in application. Suitable for drilling, milling, engraving, chai
1 uminum profiles, especially in the fields of large-scale aluminium doors,
?ro * cs, aerospace, rail transit, automotive lightweight, smart home, 5G

station rotating tool magazine with fast tool change in easy operation to ensur
precision. And the A axis can be processed at any angle at 药0°. 3 surface mac
•amping with 9k w high-power spindle in servo control system.

加工中心系列



攻丝等加工具

Qp

畚朴梢"■ ••■■ 、云］;官"2昌

产品介绍 Product Description

德国西n子工业计算机系统控制，适台各种铝合金门窗；

有良好的用户操作界面，进口交流伺服电机，滾珠丝杠、纟--

Controlled by the German Siemens industrial computer system, suitabWfii^^蕎si.rig various aluminum alloy doors
and windows and curtain wall profiles, such as installation holes. Clow*毎囁诙敛激钮鼠 and tapping. With a good
user interface, imported AC servo motors, ball screws, linear slides 助負蒔（鳗豎麗部販hining accuracy !S high.

誠理切勰邀翎霍Wn

•扑i，

技术参数’

主軸功率
Main motor power

主軸转速Rotation rate of main

X轴行程
X axis range
Y軸行程
Y axis range
Z軸行程
Z axis range
X軸速度
X axis speed
Y袖速度
丫 axis speed
Z轴速度
Z axis speed

Heavy-t



■■■■

技术参数 Specification

12kw

陽品介绍 Product Description

工中心

Machining Center

CNC Machining Center Serie®

加工中心系列

高速智

High-speed Intel

宙幕境.工业

易学

主独较迎
Rotation rate of main range 。~24000 r.p.m

8000mm

450mm

300mm

f n

30^

沿用成熟工艺技术，主体部件全部透用进口品牌适合各种铝型材钻I

堂材' 绪能家居.汽车轻量化等领域.配6工位刀具库，自动快速换刀•软

\pply mature technology, the main components are with all imports tads; suitable for drilling, milling,
:ngs,ng and other pressing of various aluminum profiles, especially JfieMs of doors and

endows、curtain walls, industrial profiles, smart homes, and lightweight &ut ，bH”.Equipped with 6 station tool
nagazme. automatic tool change quickly. The software is powerful in easy operation.

谏孑



nbm»B8

产品介绍 Product Description

is 萨w
°3 i!od|

--.. ................ 
沿用成熟工艺技术，主体部件全部选用进口品牌，适合各稗

工亜坚材' 汽车轻量化.智能家居等傾域 盈4工位刀具库，自动快鶴成

Apply mature technology, the main components are with all imported
engraving and other processing of various aluminum profiles, especially ir
industrial profiles, lightweight automobiles, and smart homes to proces
automatic tool change quickly The software is powerful in easy operation.

/轴行程

Y軸速度
Y axis
Z轴速度
Z axis spe«a

貝加工，尤其在高端铝门窗、
成火，操作简单易学

suitable for drilling, milling,
aluminum doors and windows,
with 4-station tool magazine.

技术件数Specifi叫

主轴功率 or
Main motor power
主轴转速

Xaxisra，

3



技术参数 Specification

•*60mn

80m/min

SOnvmm
software in easy operation. ^rrnmin

工中心

(lining Center

CNC Machining Ceater Serie#
加工中心系列

智能四車

Intelligent 4

沿用成熟工艺技术，主体部件全部选用进口品牌。埴合各种铝型材的

圍家装/系统nw.工亜at材、汽车轻■化、智能家居等領域。S5XH7J
废3个面加工，软件功能彊大，操作筒单易学，

\pply mature technology, the main components are with all imported 1 ..…
jpping and other processing on various aluminum profiles, especially in the fields of h
,oors and windows, industrial profiles, lightweight automobiles, and smart homes i
nation tool library with automatic tool change, and 3 face machining can be completed i

主I岫.
Main motor pow«r

Rotation rate ot main range

Xax 椅 rang—

_J«SFViai,尤其在事
嬴醐快般刀，-次装夹可実 【盘了

Zaxmrano*
brands. Suitable for drilling, milling, engras mg. .

♦ 'ily home decoration-system
process. Equipped with 5 姦頫g

>ne damping with powerful

ZamatpM

350mm

“品介绍 Product Description 4000mm



雜*;" W点坦I重型咨

Heavy-duty 3 Axis CNC C
k双头锯

Industrial Double Miter Saw

至空绍 Product Descript”

兴'适用于汽车轻19

moUC，Cnf citing method
我 cuttmg according to

ttmg of special industrial

技术参数Specificatio

扈机功率 2x11
Motor power
银片尺寸 ,^70 |

Saw blade diameter
療角范働 25 I

Pivoting angle
切割用度 ±0
Cuttiny Accuracy
锯切寛度 fiOOmrl

Cutting width
■切高度 220^1
Cutting hoight

讐控制，保证煎诡篇茹蠶囂暫

匕轨道交圍特种工业铝型材的制讖I刀割’

?4°Pt mature technoloev and g
from "back to front" Zh 血 main components are 汕.
different needs of cus%*% 蜜代叫 guarantees cu%既 凹叫姑响

aluminum pr。％ m high p爲辭。心驴帅au薦肅端

旳安全高效切割方式，



技术参数 Specification

2x7.5kw

065Ox3OxT144

25- *90* '135*

500mm

200mm

6000mm

2双头锯

listrial Double Miter Saw

戻寸
blade diameter

Pivoting angle
切割■度
Cutting accuracy
•mts
Cuttmgwklth
WWM
Cutting hetpht
.妖切础建
Max. cutting leftQth

Double Miter Saw Seriea

双头锯系列

cutting method
ing to different demands
ing of special industrial

沿用陇熟工艺技术，主体部件全部采用旌口品牌，设备稼定性好，沿用“，

伺JH控制，保证切割精度，可进行多角度切割，可以根据客戸不

化、轨道交通、特种工业的多角度切割

Adopt mature technology, and the main components arc all imported brands.诉 ilp
from "back to frontM to ensure cutting accuracy and perform compound angle cuitit
of customers. Suitable for aluminum lightweight automobiles and rail transi
aluminum profiles in high precision.

三轴

3 Axis CNC Compound

切割方式，

,适用于汽车轻■

产品介绍 Product Description



产品介枢 Product Description

7 Axis CNC

沿用成熟工艺技术，主体部件全部采用进口品牌、设，

五轴伺服控制+二轴变頻，保证切勘精度，可进行

适用于建現幕壇,大装饰钳制品、阳光房、汽车轻量化、

Adopt mature technology, and the mam components are all imported  
of •bottom-up". 5 axis servo control +2 axis frequency conversion u
compound angle cutting according to different demands of custom。

building curtain walls, large decorative aluminum products, sui
transit in high precision.

全高效切割方式，

进行设计及制造，

efficient culling method

«；雷 accuracy and perform
ftihium profiles process for

zt&hl automobiles, and rail

技术*薛

蜩M
嚣"，z

認5

露?編呻1

&羸度双头锯
ible Miter Saw

I



技术参数 Specification

22 -90* -135
由品介绍 Product Description

45 -90

±0.1 mm

■此尺寸
Sawblyae^ameter

(升级版)

Saw (Updated Version)

沿用成熟工艺技术，主体部件全部选用进口品牌，设备稳定性好，沿用•自下函上”的安全高效切割方式.

呆注切割精度，伺AK控制。可最行集合角度切割，针对建筑專墙' 大装饰阳光房.汽车粒■化、軌道

/通等铝型材的切割，

\dopt mature technology, and the main components are all imported brands. With safe

Double Miter Saw SerieM

双头锯系列

五轴数控复合多

5 Axis CNC Compound Multi-

ifficient cutting method of
bottom-up*' to ensure cutting accuracy and perform compound angle cutting according to different demands of
usti)tners. Suitable for aluminum architectural curtain walls, large decorative aluminum products, sunshine rooms,
ightucight aulomobilcs. and rail transit in high precision

PosiUomng accuracy

Cuttno width 390mm

«wiar
CuWnohmaht iSOnwn

MM.0UUbW 枷g 渗阚8

4(600x30x7144



Rnound Angles

技术参数Specif

r power

de diameter

三轴麴

沿用成熟设计理念结合客户切斟需求设计开发，“从

平稳，充分保证了切割面质量适用于多角度的n窗幕墙.

饰材料等高糖度切割。 *邈__

The mature design concept is combined with customer cutting requirements to disign with "back to front**
cutting method. Servo motor control, stable operation, fully guarantee the quality of the cutting surface
Suitable for high-precision cutting of muiti-anglcon aluminum doors, windows, curtain walls, smart homes.
hghiw eight cars, rail transit, and building decoration materials in high precision.

JI控制，运转

交通.建筑装

产品介绍 Product Descrimion



技术参数 Specification

*品介绍 Product Description

450Qmm

■头锯

>r 45 And 90 Degree Process

Pivoting ai
wiuitat
Cutt^g accuracy

■切！Kflt
Cutting width
卷m
Cutter heigm

Mtn.cumnfi length
.岫
Min. cutting I•唳h

信息♦
High Precision CNC Double：：

沿用成熟设计理念结合客户切割It求设计开发，“从后肉繭”

0搏角45。/90。・双裾头裾片可岡时进行切割，也可单独切割，

女用进口直线导轨，精度菱，寿命长。可以根据客户不同的個京遂行

呂 汽车轻■化、轨道交罐、建筑装悼材料等高精度切割。

卜dopi mature technology and the main components arc all imported bran
method of from Mback to front*' for customized demands. Controlled by a s
fs 90。、which could cut at the same time or cut separately. The ='
uaranteed. The feed system adopts imported linear guide. Available fu
uriain walls, smart homes, lightweight cars, rail transit, and building

—i
双头AT

>*UQmm/30umm<e5G



街3他沃跚仲

Hi」-'"
Double Miter saw

术参数Spec

)r

dla 顽 m

jcuracy

idth产品介绍Produc

沿用成熟工艺技术，主体部件全部釆用进口品牌

窗幕墙、智能家居、卫浴五金、汽车轻置化等高精度切割。

Adopt mature technology and the main components are all imported bi
method of from "back to front** for customized demands. Suitable fo
sunshine rooms, smart homes, automobile lightweight, solar nhotovolta

-■'j.

Intelligent CNG

I
I



产品介绍 Product Description

沿用成熟工艺技术，主体部件全部釆用建口品牌 沿用

动设计，更稳定耐用。埴用于■端家装/系统门・、阳光房

金等铝型材高*1度切割

Adopt mature technology and the main components are all im;
method of from "back to front1' for customized demands. No t
for high-precision cutting of aluminum home decoration impi
rooms, smart homes, automobile lightweight, solar photovoltaic.



Miter Saw

400mm

453mm黯
Max.c

技术参数 Specification

二 5 二:〉

恤 …
丄' 衣 ±0而而川

3Z0mm(45

湖,”50旳

*統y

安刀割方式。适用于

聽S and emcient

'理加11 walls. smart

产品 

沿用成熟工艺技术，主体部件全部采用进口品牌.沿用 囉

n窗幕墙.智能家居，汽车部件、电子电器制品等铝型材切祖。

Adopt mature technology and the main components are all imports
cutting method of from M up to down", h is suitable for culling alumfn
homes, auto parts, electronic and related electrical products profiles ii



双头锯

High Precision CNC Do ional 90 Degree Process

技术参数 Specification

产品介绍 Product Description

沿用虞熟工艺技木，主体部件全部采用进口品牌：沿用““

传动设计，JK穏定耐用。透用于nvsil.曾能卫浴五金

筑装t«材輯等铝型材切割.

Adopt mature technology and the main components are all imported bra
cutting method of from "back to front**. No belt drive design, more stable
aluminum doors, windows, curtain walls, smart homes, bathroom hard'
transit, aluminum formwork, aluminum climbing frames, building dccorati

Double Miter Saw Series

双头锯系列

高



邱賑庙"n用［如疝挎

泌R茄点

長…一""

tonal 90 Degree ProcessHeavy Duty CNC

技术参数SpecificateProduct Descriptin

无皮带

mature

ESH
ie *or cuttine
ilweight, rail
decision.

切割精度
Cutting accuracy
锯切寛度
Cutting width
锯切高度
Cutting height
■表切则长度
Max. cutting length

电机功率
Motor power
裾片尺寸



—

Intelligent CNC CompouM

we
产品介绍 Product Description

次/ 9(}

iOOmir

沿用虚熟工艺技术，主体部件全部采用地口品牌。沿用“从后向前” ®

车轻量化、铝横板，铝支揮头、執道交通.特种工业等铝S!材的多角度切弟

快,效率高，保価切割面《|度《

源
Double Miter Saw Series

双头锯系爲

技术参数SpecificaHon
眼机功率
Mote

«*«* 4r*>VQtinj) aflQw

ajww
CvttinQ wktth
wmat
Cutthifi iwiQht

 一

送料锯

al Servo Feeding Saw

Adopt mature technology and the main components are all imported brands. Folio
method of from" back to front”. Available for cutting aluminum doors and wind
automobiles, heatsinks,aluminum formwork, rail transit, and industri
operation in fast cutting speed and high precision.

智能数i

9 OQOX3vX



*全部采用进口品牌采用双刀岡时切命，色?聲

适用于汽车轻St化、路灯灯柱、轨道交通等大型

臟子?油P°nents are all imported brands. Double

operation for fast cutting speed m h，—
sght. street lamp post, rail transit and other' '

Super Cutting Saw



I谏

IXT144

mm/m

高¥

High Precisltn

皀位锯

fitfng Cutting Saw

Single Miter Saw Sene*

単头锯系列

产品介绍Product ve
沿用成集工艺技术，主体■件全部釆用透口品牌 沿用“从后向前”的安全，效切割方式 這含n«««.

铝横板、汽车轻■化.5G弟站.ttl&S. XASB材、執童交通、型材的高精度切弟，切割珑度快，效率

X.保证切HBKSAdopt mature technology and the main components arc all imported brands. Follow the safe and efficient cutting
method of "from back to front* Available for high-prccision cutting of aluminum doors and windows, curtain walls.
aluminum templates, lightweight automobiles. 5G base stations, radiators, industrial profiles, rail transit, and large
aluminum profiles in high cutting speed and efficiency, and the quality of the cutting surface is guaranteed.

技术参教 Specification
;机功率
.'otor power
UH片尺寸
、aw blade dlam

斜二
Cutting angle

M



技术参教Spec!

斷圆睥乳针对相框科清毒柜门七:頫囂:

融a®散无极调速,自动

Apply high-prccisi(
aluminum phoio fra(

腭臨g源釘心満胃g噩嚣出SB
the saw blade sinking back knife not scratch the pr*1-1'

ae mmcHals. disiufeciion cabinet frames, doors and、、：?
gasliquid damping cylinder §〔cplc、、帀、.|、

iatatimeinconventeni.

Cutting Saw



Single Miter Saw Series

单头裾系列

技术参数 Specification
主机功辜
Motor power 露滝 **

锯片尺寸 500x30
Saw blsds dtsfnotBf 叩 quuzu，
切割精At
Cutting socwflcy mu. iEm/r
锦切蜜度
Cutting width 270wn

Cutting heigtit
单次送帕俄 a—
UicclA *__ _  a_____ ,■>—ttBOlTlIT?
oiri^c 168(] lOnQu)

产品介绍 Product Dea

部采用进口品牌 沿用"从后向繭”的安全高效切割方式,這合

.留能家居.钳横板、轨道交通、工亜型材的WH,可単次/自的

率髙，保证切割画精度，

沿用成熟工艺技术，

tanv*«.汽车轻■化

连嫔运行，切割速度快，

Adopt mature technology and the main components are all imported brands. Follow the safe and efficient
cutting method of "from back to front". Available for cutting aluminum doors and windows and curtain walls,
lightweight automobiles, heatsinks, smart homes, aluminum form work, rail transit, and industrial profiles
with singlc/automatic continuous operation in fast cutting speed and high precision.



勢锯切中心
feeding Saw Center

剤方式适台铝门

好自动连续运行.

聽e and 如心ent cutting
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单头锯系列

F i

13.6 kw
必品介绍 Product Description

18Qmm

三轴全自

3 Axis Fully Automatic S
;（分离式）

Disconnect Type）

技术参数 Specification
机功■

Motor power

■片时c…
Saw blade diameter
wrara
Cutting accuracy
WtSKll
Cutting width

Cuttnghwght

沿用成熟工艺技术，主体部件全部釆用遂口品牌,.沿用*■从后向ir的安全高效切割方式适合钳ny
电车轻■化、散热器.”家居、钳損板、轨道交通、工业型材的切割，可单次，自动连续毎行,切割■度快，效

¥髙・保证切M9A度，
\dopt inaiurc technology and the main components are all imported brands. Follow the safe and efficient cutting method
I "from back to front*' Available for cutting aluminum doors and windows and curtain wails, lightweight automobiles.

^atsinks. smart homes, aluminum formwork, rail transit, and .ndustrial profiles with single.automatic continuous

-peration in fast cutting speed and high precision.

€600x30»T144

Single Miter Saw Series

400mm



Miter Saw

CNCCa

产品介紹Prodv
— 梅部件全部釆用進口品牌。沿用"自卞而再'

頁选行复合角度切聾，以根据客戸不同的需求进行设计及制造，道甩季

量化.阳光房、钳模板及建筑装怖材料等铝型材的切簡。

Adopt the mature technology, and the main components are applied all in
safe and efficient cutting method with servo control. Capable of cut
manufacture for dificrent demands of customers. Available for working
walls, ekctronic and electrical aluminum products, automobile lighlwcig
and building decoration materials.

融制品'汽车轻

ds.^oUow the "bouonvup"

lipk angles 3 desi;.-.n am
im doors, windows, curtau
籍臂5”岫5呻.



K参数 Specification

控锯

n Cutting Saw

无线蓝

Wireless Bluet

沿用御国成熟工艺技木，主体部件全部釆用最口品牌。沿用“从后的安全■效切割方式,俱丽式操作，

1动无线测量传・，績确敷控定尺，這用于专业,關家装/系统门窗圧线•中挺切«. «,«»««光

} 一次切出所需尺寸，适合铝型材90。切割下料。

, dupt German technology, the main components arc with all imported brands, l ollow the sate and efficient cutting
心hod of "from back to front”, automatic wireless measurement and transmission with precise numerical control the
roccss length, suitable for cutting on professional high home decoration.1 system aluminum door and window in high
utiing accuracy with smooth cutting section. Cut out the required size at one time fbr 90° cutting of aluminum profiles.

♦335x30
品介绍 Product Description



►卷苛愆忘

HT-601A
手摇锯床

Hand-turning Saw Machine

HT-603F
数控多角度单头锯

Multi Angles Single Head Saw Machine

HT-601
手推锯床

Hand-pushing Saw Machine

HT-601E

5 鷺穗Mag



mm

300mm

-Omni

90

Single Miter 5v SerteM
単头锯系问

,
Single Miter Saw

重,专
Heavy Duty ProfesdHH

技术参Jft Specification
主机功・ ：；F貞
Motor power
F片尺寸
S&w blade dtammr
切割精廣

，3ime accuracy
雷切成度

srth
Cutting height

«>**«
Cutting angle

产品介绍Produc
一 念，结合害户，■書求设计开笈，沿用"从后肉菌”的切割方式 适合各#□■*«.汽车轻

量化、曾能家居、工业型材 轨31交■等专业90度切割 透用砸质的合金働片' 主具部件均釆用进口配件，切割速

度快

Use mature design concepts combined，ith customers* cutting demands with the "back-to-froni” cutting method. Suitable
for 90-degrcc cutting of aluminum doors, windows, curtain walls, lightweight automobiles, smart homes, industrial
profiles, and rail transit The bard alloy saw blades are used, and the main components are imported accessories.

tSQ0x30xT120



技术参数

rotate 18
Pr°gran)

：^rat,on Mtem for aluminum doors and windows.匕
,hc machine is controlled by5 axis CNC system, a"
processing program to work by presetting the p「。”、

ercnt styles of workpieces in fast speed and high Prc< 1

铳削，智能人性化操作机庫釆用力'

只需要启动一个ii工程序，即可工作



技术参数

主机功率
Motor power
锯片尺寸
Saw Made oiammr
WM
Cutting accuracy
切割深度
MiHing depth
进刀方衣
Feed mode
swra
Fix mode

Specification

■ 350mm

定 O.immMn

0*TSmm

刀
Automatic teeing

Pneumatic damp

产品介绍 Product Description
— 智能人性化操作，机床采用五辅敷控系统控》!•其中

一个主轴可180度醒转 釆用双轴4级力具 預设好型材端百加工程序，R»W启动一个■工程序，即可工作，可

连续加工不同*t式工件，工理■快，縮度* •

Suitable for end milling of high home decoralion system for aluminum doors and windows, various aluminum profilcsin
intelligent and humanized opcrution The machine is controlled by5 axis CNC system, and one of the spindles carroiatc
180 degrees Adopt double axis 4 set of tools. Only need to sUrt a processing program to work by presetting the profile
end surface proccssingprogram. it will continuously process different styles of workpieces in fast speed and high

2x3.0 kw

precision.

—I谏于撫…典传承I

HT-653
高藉度■磁 ■■數控端铳中心

Intelligent 5 Axis CNC End Milling ( enter

End Milling Kerie*



技 E Spe

适合铳切大、中型门窗、幕墙、工业型材，其中两个主4
不抖动，切削的型材表面光洁，铳削精度好 超大的工作台面，一次蘭矗

盅鷲潘噁您％幣 aluminum doors and windows, curtain wails, and industrial profiles. Two
渡謠驟嚣鴛:黑鷺代杪。骨' /version motor ball wire feed, the feed ,s Mabie, the surface ot

promts smooth and accuracy. The large work surface can mill multiple profiles at one. .me with high efTic.eney

High Precision 6 Blades J

:频电机滚珠丝杖遂刀，进给平穩

［材，生产效率高

产品介绍 Product Description



端面錠系列

實

技术参数 Specification

6x3 >0 kw

925O/04O5mni
产品介绍Product

125fiMn
堆、

主机功率
Motor power

新IB
New Type 6 Blades Variaifl^

IMMtt 刀
Automatic feeding
F叫
Pntumattc damp

徴型材，其中两个主紬可180度旋转釆用变频电机添珠丝柱进刀，逬给平稳

t« ,大的工作台面，一次性可铢削多根型材，生产效率高。

i-sizcd aluminum doors and windows, curtain walls, and industrial profiles. Two
ing frequency conversion motor ball wire feed, the feed is stable, the surface of

> large work surface can mill multiple profiles at one time with high efficiency.

适合说切大、中snw.幕

不抖动,切制的型材表而光宙'

It is suitable for milling large and
of the spindles can rotale 180 deg
the cut profile is smooth and accm

锯片尺寸
Saw btade diameter
切制商度
Cutting height
功的深廢
MiHtng depth
遇刀方武
peed mode
压Kg
Fix /node

画铢床



，钠®®段顼拾网〕 Machine

饪可锐削多根型材,生产效率击

luminum doors and windows, solar energ}.

and the feed is stable, the surface of lhe e
Profiles at one time, and the production、' €



产品介绍 Product Description
2857230mm

265/170mm

±45°

±45*

財 HT-600
多角度端铢锯切中心

技术参数 Specification
主机功率
Motor power
锯片尺寸
Saw blade diameter
尊切寛度俺度90 *
Cutting width/height 90 ,
尊切宽广------ 羽

Cutting
工作台擢角
Pivoting angle
里片能转角度
Tilting angle

主］（用于门■■瑞阳光房曾能家房工业竪材端而捧口的釆用变頻电机进刀’进給平标不

抖动，切削的戛試很肴光箱,铢耕籍度咨、本机昧敷控操作界百帯^精度角度是承美..

Mainly used fbr notching proce、■。嗥 on aluminum doors and windows, curtain walls, sun rootns, smart home. “nd
industrial profiles Adopt frequenev conversion motor to feed the tool in stable with smooth surface and h»gh precise
milling process. The CNC operating inierfaee of this machine is equipped with a high-precision angle display des icc

End MillUg Series

端面錠系列

2x0600mm



sPecificatl(

HT-623
手推端铳床

Hand-push End Milling Machine

y doors and windows, smart furniture, *
ace °f the cut profile is clean and the

— 39



Heavy Duty Sin

UH|J

产品介绍 Product Description

.

HT-632
双头仿型铳

Double Head Copy Router

HT-1
重型单4

HT-631
单头仿型铳

Single Head Copy Router

卜一 I

技术參致SpeciHcation
玉机功拿

烦。「power

羿范国
^Py range

刀鼻亶程

81 血a—
王岫！

沿用戚熟的设计理念，可在门虜事■.曾能家居工业型材仿型加工各神形状通孔-

堆用，頻淬火的■导轨定位，手动援作,轻松员活.MXM度事
Following the mature design concept, it can process various shapes holes in aluminum doors, WHSHHH

windows, curtain walls, smart home, and industrial profiles. Select high-frequency hardened
circular guide rail positioning, manual operation, easy and flexible, high processing accuracy.

—"•嫌翕点辭f *、：汚汪您做絵

Router

典传放I
仿型铳系列





技术参数 Specification

HT-678
多头组合钻床

Multi-heads Drilling Machine

Drilling Series
酎孔系，

濕孑律,•腰典传放I

主要用于门富”.工业，材，料钻孔,电机与直连式菊出，站孔稽定，加工”眾主■””赢

和多孔■钻孔方■■,采用快■■合，福密淄压n理，M平稽，效率畜 *at,5**

Mainly used for aluminum doors and wmdows. curtain walls, industrial profiles, plastic dnlling motor and di*, —
output, stable drying, h>gh processing m high accuracy. The mam shaft can be equipped with o新narv dnllthuek a岩'

dcvic. Adopf fasl and slow cwnbmaiion. precise oil pressure stable speed, stable feeding and high cfficiencv " us

产品介绍 Product Description



—-------

噪音小，

也可以单

vmbincd mode. The tool is
Complete the punching

an work continuously or

尋命长.i

恥作，J

窯簡i/gumd

0戒g：
eeffici



机昧盅用・性能液压件,議•产品介绍Pm50mm

3.7kw/2.2kw

12000 kg

Q・A3jnm

doors, windows. curta.n walls, solar energy.鴛:也:
hydraulic parts. wHhhigh power, towao« and long Me.

二赢门…

功率大，“小’"长

Applied for singly nd .
and industrial profiles me
Different molds will sho^

HT-662
两柱油压冲床

Two Columns Hydraulic Punch

HT-661
六座单头油压冲床

Six Seats Single Head Hydraulic Punch

PM" Serie-穿
冲裁系列

技术参数 Specification

1



硕*"心〔w烦伽

如，岫，y,

■M

:Crimper Machine

m a nun j num window, door. Capable of connect
ickward automatically. The crimp tools can be 財"

or 'iirious styles of aluminum profiles. Adopt ,n''
re "ghiening (o ensure process accurate, stable



HT-656
数字调节■爾机

谏孑准图•做典传泉 Corner Router Series

组角系列

产品介蛆 Product Descript ion

3.7Kw

。A68 mpa

128mm

^SBuncproesure

用成熟设计■金，第會害戸■.■求设计开笈只角码' 材料厚度尺寸将定位.节至敷字位。il用于

各种型材■超大型的门ST,角 机昧透用■性能液压件驱物'功率大'■膏小S!有特殊三■上下升.埃'取

放型材更加方俚*«

Annlv m”ure design concepts combined with customers, cutting demands. Only need to measure the size of corner
?pply m ； £ . dis the positioning to the digital position. Suitable for process on al) kinds of he"
瞄嚮慄Zi g,:膘箫血鳶w corners. Dnven by high-performance hydraulic parts. w>th high
曜:需揣*鷲h a >peual:riangle up and down lifting block, easier and faster working on profiles.

Specification



^^-^2^Descript^

期就噩牖晌设计的-款产品,

Mainly for mil|lngg

g—总■端*熙……

process

提高了加工效率

技术參數Specif^

主机功率
Motor power

夹头型号」.-e.
Clamping head mou ■

行程 一
Working distance ww*

•■ .
p

l.w
"

,'.*

'<

、
.
褂



cification

2X3.0 *w

>500x30xT120

头切割锯

Structure Head Cutting Saw

数控

CNC Aluminum Formw<i|

加工效率懐

with smooth

淄Product Dey ipf
wj要用于铝模板支捧头切虬逸用砸质合金据片切耕型材表

surfaces15^ cutting aluminum template support heads with hard alloy y

utomatic cutting to ensure the quality of the cutting surface and

uiHinuiti Formwork Sriiz

钳槿板系列

谏孑



450mm

320mm

組眼'*詞筒億
:泌％析縁，"顷，匝価顾

铝

45 Degree Chamf 殂m Formwork

选用高品质直岀电机，働片直接据切，««*, ***,,...

■ I aluminum template, chamfered in rows. The high-Qua^1-
s designed directly with saw blade in fast speed and high Prtt

Suitable for 广…

motor is selected, am

技术参数 Specification

2#蜘

ut



产品介绍06OOx3OxT12O

600mm

180mm

±0 1mm

Aluminum Formwork Serien

铝模板系列

HT-601C
■手推多薫度锯床

achine For Compound Angles

技术参数 Specification
浴机功率
Motor power

嚣竄 diameter

眺宽度
Cutting width

妙割高度
Cu^ng height

普工晌

rocess«ng accuracy

■.汽车轻■化.轨球■智虹居工亜盅册型册角度的切剳

选用MM合金覆斤 me“燮.质. templates, lightweight cats rail transit,
SuW顼倾叫'慌忠當算囂職*顷小Z “

smart h广盘囂嚣#23濫

is smooth and the m. - .

4.0 kw





幕墙自动生产线
Automatic Production Line For Curtain Wall



智能数控二维码自动定位架
Intelligent CNC Barcode Automatic Positioning Frame 德国单刃铳刀

German Single Milling Blade

铝型材专用喷雾切削油
Aluminum Profile Process Special

合金锯片

Alloy Saw Blade



60為临

2020年度优秀供应商

1

«VVIVV«

优券供应商

聘书

…吒養a

广技書■公飽

L

黄糸:正*

供应链女委会綢会K机位

2022年瘦广东有门叔协会

优秀供应商

14-
战略合作伙伴

广东■疆炳019科技H ■公用

割会&
❸

荣铢证书

优为供应商

I州剛邮
*市：广&商寓州敏公司

A4 (2016-2020 )

邙詩器重朗网
以 3( mz tm tw 剛 wtin 博 wsm

illJ

Jn*長

卓越供应商品牌

■«ia«asRa

蟲星

財權協必_三沁n七,引领机械工业前进方向，创新机械工业发展道路。

Haffner Group leading forward the direction of machinery industry,
and be on the innovate developing road of machinery macufacturer.



EFFICIENCY, BRAND, INTEGRITY, FUTURE

it亚 远东集

现代用欺

韩丽家居

色美埒•业

BI
軒尼斯•门窗

HENNISSY

G&C FuSOn*IYOQAfJJliiWi li«
富轩门窗

FEHGLU aLUMI U I uaa

I- 一

N恒而画.国际品质HEH顷RW'ES

帮詬品''、""W'全球信赖

I
效率成就品牌诚信铸就未来

HO冠豪门窗

c 段分客户展示

Customers
Who are our customers



FOEN苗宣
斎安让我心安

RODOE#御都"设

PERMASTEELISA
Group of Comanies

pciiycf
派雅门窗

",金桥铝材集团
3 KAMW aluminium group

龙K咼登铝材I
之力会 GOLDEN ALUMINUM ■

匚新豪軒門窗



6 Haffne荷

由‘卞集团 Haffner International Group，是一
由駐k于建筑门窗幕墙.智能家居.新能源汽车,移於够

當"5G基站'太阳能光伏.航空航天.软道W耕

隹困*三金及建筑装饰材料等铝型材深加工智能辭呼

素黑兰整合提供三维数控加工软件与对接客户ERP谢
计算机技术服务集成商

您还可以浏览我们海富纳的雎一官方时.
‘”服， 获取更多信息资讯 費

我们*项，纳的专业顾问将为您讲解更多设备信息―泌*

务

询―「"St

德講聽捋料細f*






